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Prima: članovi UO-a 

Na znanje: NO, Klubovi HTS-a, Ured HTS-a, web HTS-a 

 

Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 6/2018.-2022. 

održane 13.02.2019 godine u Zagrebu 

 

Prisutni članovi: Mario Kasović, Hrvoje Tisaj (via Skype), Ana Aljinović (via Skype), Renato 

Pilipović (via Skype) 

Ostali prisutni: Dorijan Pavliša, Goran Đurić, Zlatko Parać (via Skype) i Nataša Preis-Bedenik 

 

Predsjednik Mario Kasović pozdravio je članove UO i zahvalio se na odvojenom vremenu za 

sjednicu.  

Dnevni red je usvojen jednglasno. 

 

Rasprava po točkama Dnevnog reda: 

1. Usvajanje zapisnika sjednice UO-a 5/2018.-2022. održane 02.02.2018.  

UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o usvajanu zapisnika sjednice UO-a 

5/2018.-2022. održane 02.02.2018. 

 

2. Verifikacija odluka donesenih e-mailom 

Da bi se ubrzao proces donašanja odluka, o strane tajnice Nataše Preis-Bedenik predložena je 

procedura evidentiranja upita, glasnja i potvrđivanja odluka donsesnih putem e-maila. Na online 

platformi google docs u excel tablici vodit će se evidencija predloženih odluka i odluka izglasanih e-

mailom te će se iste potvrđivati na sjednicama UO-a.  

UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku usvajanju procedure verifikacije odluka 

donesenih e-mailom.  
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3. Definiranje procesa pokretanja stegovnog postupka 

Temeljem ranije poslanog dopisa i pojašnjenja potrebe suklađivanja Pravilnika o stegovnoj i  

materijalnoj odgovornosti sa  Statutom HTS-a, Članovi UO-a su nakon provedene rasprave donjeli 

sljedeće zaključke i odluke:  

UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o usklađivanju Pravilnika o stegovnoj i 

materijalnoj odgovornosti sa Statutom HTS-a u točki 10. Pravilnika na način da ista glasi: „ Stegovni 

sud HTS-a bira i razrješava Skupština HTS-a. Stegovni sud čine predsjednik, dopredsjednik i dva člana 

(ukupno četiri člana).“ 

UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o usklađivanju i dopuni Pravilnika o 

stegovnoj i materijalnoj odgovornosti sa Statutom HTS-a u točki 11. Pravilnika, s obzirom na novi broj 

članova i izmjenu kvoruma te dopunu načina donošenja odluke u slučaju da broj glasova stegovnog 

suda bude izjednačen (2:2), odnosno na način da ista glasi:  

„Stegovni sud HTS-a može pravovaljano raspravljati i donositi odluke ako je sjednici nazočna 

većina članova Stegovnog suda (barem tri člana). Svaki član Stegovnog suda ima pravo na jedan glas, 

a odluke se donose prostom većinom glasova.  

Iznimno od gore navedenog pravila, samo u slučaju kada su na sjednici nazočna sva četiri 

člana Stegovnog suda i kada je nakon provedene rasprave broj glasova izjednačen (2:2) te odluka ne 

može biti donesena većinom glasova, predsjednik Stegovnog suda dobiva dodatan glas te se pristupa 

novom glasanju.   

Ako se protiv člana Upravnog odbora ili člana Stegovnog suda vodi stegovni postupak biti će 

izuzeti iz obnašanja dužnosti.“ 

 Mario Kasović podsjetio je prisutne na opomenu NO-a upućenu UO-u o nužnosti pokretnja 

stegovnog postupka protiv Marka Miličića. Odvjetnik Mlinarić je dao svoje mišljenje o predmetu koje 

je poslano svim članovima UO-a i NO-a te glavnom tajniku. Kasović smatra da se nije nužno očitovati 

o samom mišljenju odvjetnika, već se to mišljenje treba poslati Stegovnom sudu na uvid. Tisaj se 

zahvalio na pravnom mišljenju, smatra da su pojedini elementi nakon pravnog pojašnjenja puno 

jasniji. Izrazio je žaljenje što Denis Grgorinić nije prisutan na sjednici UO-a jer je Pula i čitava Istra  

koju reprezentira velika sredina i važno je da se jasno izrazi njihovo mišljenje, osobito zato što se radi 
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o ozbiljnom procesu oko kojeg čitava uprava Saveza teba biti suglasna.  Ana Aljinović smatra da je 

odvjetnikovo mišljenje detaljno, jasno i opisno te da će pomoći i Stegovnom sudu oko nedoumica 

koje ebentuano budu imali. Renato Plipović se slaže sa svim navedenim i smatra da situaciju treba 

samostalno rješavati Stegovni Sud odnosno da se postupak treba pokrenuti.   

UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o prosljeđivanju pristigle prijave i svih 

popratnih dokumenata te odvjetničkog mišljenja Stegovnom sudu u predmetu prijave napada Marka 

Miličića na trenera Lovru Lisjaka na službenom treningu kluba.   

4. Razno 

1. Ovlaštenje za pristup ITU sustavu za izbornicu: UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih 

donio odluku o davanju podataka o imenu i lozinci za prijave sportaša na međunarodna 

natjecanja izbornii Kristini Skroče. Osim nje, lozinku za pristup sustavu ima Ured HTS-a.  

2. Kalendar natjecanja:  

Prilikom isprobavanja nove platforme za prijavu natjecanja, došlo je do tehničkih poteškoća 

vezanih uz sam platformu prijave koja se ove godine testirala, pa su neka natjecanja izbrisana 

prilikom prijave novih. UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o dodjeli ranga utrka 

kupa utrkama: triatlon Šibenik akvatlon Šolta; duatlon Vrlika te oduzimanje ranga kupa utrci triatlon 

Trogra, s obzirom da se datumski preklapa s PH u duatlonu. Ukoliko se utrka u Trogiru može 

izmjestiti na drugi dan (subota umjesti nedjelje), UO će ponovo raszmatrati njeno uvrštavanje u 

triatlon kup.   

PH sprint akvaton nije odobren jer se već sada zna da bi se utrka EJK na Bledu preklapala sa 

sprint triatlonom, pa je prijedlog da se sprint utrka PH u tom datumu ne odobrava do eventualnog 

usklađenja s kalendarom natjecanja reprezentativaca.  

Kasović je podsjetio da za 2020. godinu planiran drugačiji koncept natjecanja.  

3. ITU Development program:  

Izbornica se ranije konzultirala sa GT koji također smatra da je Jacopo kandidat za ITU 

development proram: sportaš je lani radio i ulagao svoj novac da bi išao na dodatne utrke, te je ona 

dala zamolbu da on bude kandidiran za taj program. Pavliša je razgovarao s Gobinom te će se TK 

Zadar javiti na natječaj za financiranje upravo tih programa.  Pavliša je zamolio UO da da podršku 

tom projektu. UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku  kandidiranju Buturinija za ITU 
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Development program.  

4. Dorijan Pavliša i Mario Kasović  bili su na satstanku u SDUŠ-u  s Marinom Jeričević gdje 

su razgovarali o natječaju za sredstva za lokalni sport. Nakon konzultacija, zaključeno je da bi bilo 

najbolje aplicirati za  potporu sufinanciranje školovanja trenera najniže razine. Ideja je da se 

trenerima omogući sufinanciraje programa pri Institutu za kineziologiju za one sredine koje bi slale 

ljude da školuju svoje trenere za najnižu razinu osposobljenosti, a osobto zato što su u tim 

sredinama. Kroz sljedeće 2-3 godine bi trebali imati bazu trenera za provedbu projekata, ali i više 

sportaša na natjecanjima. UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o prijavi natečaja 

za sufinanciraje školovanja trenera.   

5. Zlatko Tomšić poslao je prijedlog dopisa koji bi se stavio na memorandum i slao na 

klubove, vezan za način komunikacije i pristupa pristiglim upitima u kojem smatra da bi dobre ideje 

na adekvatan način trebale bile filtritane od poluinformacija koje se šalju na svakakve adrese  putem 

kružnih mailova. Dorijan Pavliša će zajedno sa Zlatkom Tomšićem nadopuniti dopis i na 

memorandumu ga poslati klubovima i objaviti na webu.  

6. Dorijan Pavliša je članove UO-a uputio u elemente vezane uz sklapanje ugovora s 

Brankom Matićem, osmišljavanja ugovora i različitih zadataka te prijedloga koje je dao sam Branko, a 

koji su u vezani uz dnevnice i troškove korištenja automobila. Za sada Branko radi prema ugovoru o 

djelu, a ugovor o radu će se razmatrati kao opcija nakon dodatnih konzultacija sa računovodstvom i 

ravnom službom HOO-a. 

7. Mario Kasović je podsjetiio članove UO-a da sutradan putuje u Dublin na 

predsjedničku konferenciju gdje će, osim predstavljanja projekata razvojnom odjelu i sudjelovanja u 

samoj konferenciji, predložiti i jačanje regionalnih natjecanja u Sloveniji i Srbiji za mlađe dobne 

skupine, naročito mlađe juniore i kadete i prdeložiti jedinstvenog organiziranja natjecanja za mlade.  

 

U Zagrebu, 13.02.2019.  

Zapisnik sastavila: Nataša Preis-Bedenik 

Mario Kasović 

Predsjednik HTS-a 

Napomena: zapisnik usvojen ______________ 
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